

Title (en)

Beads for a handicraft system, handicraft system and decorative object

Title (de)

Perle für ein Bastelsystem, Bastelsystem und Schmuckgegenstand

Title (fr)

Perle pour un système de bricolage, système de bricolage et colifichet

Publication

EP 1839516 A1 20071003 (DE)

Application

EP 07006604 A 20070329

Priority

DE 102006015073 A 20060331

Abstract (en)

The bead (1) has passage holes (2, 3) running through the bead for threading a tape and a hole (4) running through the bead for inserting and/or screwing and/or adjusting connection units and a component. The passage holes and the hole (4) run perpendicular to each other, where the bead is made of plastic. A thread is inserted in an inner wall of the holes (2-4) by screwing and/or adjusting system components. One of the connection units fastens the bead in a carrier unit such as ear clip.

Abstract (de)

Eine Motivperle 1 für ein Bastelsystem zur Herstellung von Schmuckgegenständen umfasst wenigstens zwei durch die Perle 1 durchgehende Löcher 2, 3 zum Einfädeln eines Bands. Die Löcher 2, 3 verlaufen im wesentlichen senkrecht zueinander. Auf diese Weise kann die Ausrichtung der Motivperle beim Auffädeln gewählt werden. Darüber hinaus weist die Perle 1 ein weiteres Loch 4 auf, das sich jedoch nur halb in die Perle erstreckt. Das Loch 4 ist dafür vorgesehen, ein weiteres Verbindungselement, welches eine Systemkomponente des Bastelsystems bildet, einzustecken, einzuschrauben oder einzudrehen, um eine Verbindung etwa mit anderen Perlen des Systems oder mit einem Trägerelement, beispielsweise einer Haarspange, einem Ring usw., herzustellen.

IPC 8 full level

A44C 11/00 (2006.01); **A44C 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A44C 11/002 (2013.01); **A44C 13/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] DE 1087388 B 19600818 - FRANZ PROKOPIUS
- [XY] DE 19921219 A1 20001109 - FEDDERSEN CLAUSEN OLIVER [DE]
- [XY] FR 854162 A 19400406
- [Y] DE 3721142 A1 19880922 - FESCA JOACHIM [DE]
- [Y] GB 878290 A 19610927 - SHALLWIN LTD
- [Y] DE 20021250 U1 20020103 - NIESSING GMBH & CO KG GEB [DE]
- [Y] US 5007252 A 19910416 - MOCHIZUKI SHIGETOSHI [JP]
- [A] GB 2214469 A 19890906 - BUNCHO CORP [JP]
- [A] FR 548200 A 19230109

Cited by

CN107752247A; DE102008012377A1; ITMO20110194A1; WO2020048314A1; WO2013154495A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1839516 A1 20071003; DE 102006015073 A1 20071004

DOCDB simple family (application)

EP 07006604 A 20070329; DE 102006015073 A 20060331